

Date: 28th February 2019

التاريخ: 28 فبراير 2019

Ref: LD/B/FS/19/06

المرجع: LD/B/FS/19/06

Mr. / Hasan Abdul Rahman Al Serkal
Executive Vice President & Chief
Operations Officer
Dubai Financial Market
Dubai-United Arab Emirates

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال
نائب رئيس تنفيذي-رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Results of the Second Board of
Directors Meeting ("BOD") taken by
circulation for 2019
of Drake & Scull International PJSC
(the "Company")

نتائج اجتماع مجلس الإدارة الثاني لعام 2019 و المنعقد
بالتصميم
لشركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع
("الشركة")

The Board of Directors of **Drake & Scull International PJSC** held the Second BOD meeting by circulation on Thursday 28th February 2019 at 12:00 PM, and the results are as seen below:

عقد السادة أعضاء مجلس إدارة شركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع اجتماع مجلس الإدارة الثاني بالتصميم في يوم الخميس الموافق 28 فبراير 2019 الساعة الثانية عشر ظهرا و تم الإتفاق على مايلي:

1. The Board of Directors approved previous minutes of meeting.
2. The Board of Directors reviewed and approved the amendments on the agenda items of the upcoming General Assembly meeting including the amendments made on the restructuring plan pillars and to decide on the date of the General Assembly meeting in coordination with the Securities and Commodities Authority.

1. وافق السادة أعضاء مجلس الإدارة على محضر الاجتماع السابق.

2. قام السادة أعضاء مجلس الإدارة بمناقشة و اعتماد تعديلات جدول اجتماع الجمعية العمومية القادم بما فيها التعديلات على محاور خطة اعادة الهيكلة على ان يتم تحديد تاريخ عقد اجتماع الجمعية العمومية بالتنسيق مع هيئة الأوراق المالية و السلع.

Fadi Saba
Board Secretary



فادي سابا
أمين السر